
 

 

 

 

Kobyłka, dnia 4.12.2024 r. 
 

WBP.0003.1.2024 
 

 Komisja Finansowo-Budżetowa 
 

 
 

W odpowiedzi na wniosków z Komisji Finansowo-Budżetowej z dnia 27 listopada 2024 r. 
(wpłynęły 29.11.2024 r.), Burmistrz Miasta Kobyłka wyjaśnia, iż: 
 
Część I 
1. działka 508 obręb 07 znajdująca się w zasobie gminnym, nie jest wskazana 

do sprzedaży. W 2025 roku planowane jest tylko wykonanie koncepcji/programu 
funkcjonalno-użytkowego budowy zaplecza biurowo-sportowego i zagospodarowania 
terenu OSiR przy ul. Napoleona. Projekt budynków oraz zagospodarowania terenu OSiR 
będzie dalszym etapem inwestycji po wypracowaniu założeń projektowych.  

2. działka 508 obręb 07 znajdująca się w zasobie gminnym, nie jest wskazana 
do sprzedaży. W budżecie na 2025 r. nie zostały przewidziane środki finansowe 
na pracowanie dokumentacji projektowej żadnej ulicy, ponieważ istniejące projekty nie 
są możliwe do zrealizowania w ciągu kilku lat. W przypadku wygospodarowania środków 
na realizację zadań projektowych Miasto przedstawi propozycję harmonogramu 
dokumentacji wg. schematu. Podsumowując wykonanie dokumentacji ulicy Orląt 
Lwowskich (na odcinku od ulicy Sikorskiego do ul. nr 634) będzie możliwe w późniejszym 
czasie w miarę możliwości finansowych gminy. 

3. Wykonanie frezowania i położenia nowej nakładki asfaltowej na ul Jeziuckiej będzie 
możliwe pod warunkiem niewykorzystania środków z odśnieżania. Zastrzegamy jednak, 
że w pierwszej kolejności środki z oszczędności zostaną przeznaczone na łatanie asfaltu 
oraz wykonania nakładki na ul. Konowrockiego, Ronda Cudu nad Wisłą, ul. Królewskiej 
oraz ul. Szymanowskiego. 

4. Na chwilę obecną nie ma możliwości przesunięcia środków z działu 600 rozdział 60016 
na dotacje udzielone a trybie art. 221 ustawy na kulturę i sztukę. Środki znajdujące się 
w rozdziale 60016 przeznaczone są na drogi publiczne gminne, w tym m.in. 
na odśnieżanie oraz remonty. 

5. Na chwilę obecną nie ma możliwości przesunięcia środków z działu 600 rozdział 60016 
na dotacje udzielone a trybie art. 221 ustawy na wspieranie i upowszechnianie kultury 
fizycznej. Środki znajdujące się w rozdziale 60016 przeznaczone są na drogi publiczne 
gminne, w tym m.in. na odśnieżanie oraz remonty. Jednakże zwiększono środki 
na wskazy cel o 200.000,00 zł po podjęciu uchwały w sprawie określenia wysokości 
stawek podatku od nieruchomości na rok 2025. 

 
 
 
 
 



 

 

 

 

Część II 
1. Budowa ul. Kwiatowej zostanie wpisana do WPF na lata 2027-2028. 
2. Projekt ul. Kossaka nie jest zadaniem wieloletnim. Zgodnie z odpowiedzią 2 z części 

I – Miasto opracowuje harmonogram realizacji zadań projektowych do konsultacji 
z Radą Miasta.  

3. Budowa chodnika na ul. Piaskowej nie jest zadaniem wieloletnim. Zgodnie 
z odpowiedzią 2 z części I – Miasto opracowuje harmonogram realizacji zadań 
projektowych do konsultacji z Radą Miasta. 

4. Projekt ul. Lipowej nie jest zadaniem wieloletnim. Zgodnie z odpowiedzią 2 z części 
I – Miasto opracowuje harmonogram realizacji zadań projektowych do konsultacji 
z Radą Miasta. 

5. Projekt ul. Nesfetera nie jest zadaniem wieloletnim. Zgodnie z odpowiedzią 2 
z części I – Miasto opracowuje harmonogram realizacji zadań projektowych 
do konsultacji z Radą Miasta. 

6. Projekt ul. Nadmeńskiej nie jest zadaniem wieloletnim. Zgodnie z odpowiedzią 2 
z części I – Miasto opracowuje harmonogram realizacji zadań projektowych 
do  konsultacji z Radą Miasta. 

7. Projekt ul. Żytniej nie jest zadaniem wieloletnim. Zgodnie z odpowiedzią 2 z części I 
– Miasto opracowuje harmonogram realizacji zadań projektowych do konsultacji 
z  Radą Miasta. 

8. Budowa ul. Wesołej zostanie wpisana na lata 2026-2028. 
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